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Lars Svärd (M)
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Ersättare Kristiina Katajikko (M)
John Myhrman (M)
Anders Karlsson (M)
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Martin Olsson (L)
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Siri Källgren (V)

Övriga närvarande Anders Kindberg Fastighetsdirektör
Carina Jonsson Tjänsteman
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Reza Etemad Personalföreträdare
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§ 12
Gubbängens sportfält, rugby med mera. Lägesrapport 2 
FSK 2017/366

Beslut 
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag:
 

1. Fastighetsnämnden godkänner lägesrapport avseende projekt 
Gubbängens sportfält, rugby med mer.

Nämndens behandling av ärendet

Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet).
 
Beslutsgång
Ordföranden Dennis Wedin (M) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag.
 
Särskilt uttalande
Peter Wallmark (SD) lämnar ett särskilt uttalande enligt följande:
 

Som vi redan tidigare har redovisat är placeringen 
av idrottsplanerna på fältet inte lämpliga ur perspektivet en 
växande stad. Med en mer genomtänkt placering av planerna 
för idrott hade det gått mycket bra att både tillföra stadsdelen 
cirka 4 000 nya bostäder med service etc och samtidigt bereda 
plats för idrottsfält. Vi menar att de snart färdigställda 
idrottsfälten bör tas i bruk i väntan på ett stadsplaneförslag 
som ligger i linje med det vi presenterat under 2020.

Handlingar i ärendet
 FSK 2017/366-20 (Godkänd - R 1) Gubbängens sportfält, 

rugby med mera. Lägesrapport 2



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer
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